



33 Auction
27A Loewen Road Singapore 248839
Tel: (+65) 6747 4555
Fax: (+65) 6747 4111
Email: info@33auction.com

Payment Instruction (Consignor) 付款確認書

Consignor's Name
賣方姓名

Customer Code
賣方編號

Stock Number(s)
存貨編號

Sale Number(s)
拍賣編號

Proceeds of the sale will be sent to you 35 days after the auction provided that the buyer has paid 33 Auction. Please complete below in full and return to us.
於買家付款後，本公司會於成功拍賣日期後 35 天把拍賣收益付予閣下。請填妥此表格並交回本公司。

Payment will be made only to the consignor on record.
本公司只會安排付款給予委託拍賣協議中指定的委託人。

Payment will be made by Singapore dollars cheque unless we receive a written request for a different mode of payment. We will deduct S\$10 directly from your proceed for cancelling any cheque issued.
除非另有書面指示，本公司將會以新幣支票付款。如果註銷已發的支票，本公司將收取 S\$10 為手續費用，並直接在收益內扣除。

Payment to be made by telegraphic transfer, in currency other than Singapore Dollars can be arranged, but please note the information on exchange rate below.
Bank charges for each transfer will be deducted from your proceed directly by the bank.
如閣下需要本公司以港幣以外之貨幣付款，請注意以下細則。所有銀行及外匯費用將由支付予閣下之拍賣收益中扣除。

PLEASE CHOOSE ONE OF THE PAYMENT METHODS BELOW AND COMPLETE IN "ENGLISH"

請選擇以下其中一項付款方法及以英文填妥：

1 Cheque (Singapore Dollars only) 新幣支票

(Please state otherwise if the postal address is different from the consignment agreement 除非另有書面指示，本公司將會以協議書中列出之地址聯絡閣下)

Payee Name 收款人姓名

2 Telegraphic Transfer 電匯

Please **COMPLETE IN FULL** 以下資料必須詳細填妥

Currency 貨幣*

SGD 新幣 USD 美金

Payment in foreign currency will be payable at the spot rate quoted by UOB to us on the date of payment or within 2 business days thereof.
如閣下需要本公司以港幣以外之貨幣付款，款項將於以大華銀行於匯款日或前兩天工作日之匯率計算。

Consignor's Bank Details 收款銀行資料

Bank Name 收款銀行名稱

Branch Name 收款銀行分行名稱

Bank Address 收款銀行地址

Bank Code / SWIFT 收款銀行代號

Account Number 賬戶號碼

Consignor's Bank A/C Name 收款人姓名

Correspondence/ Intermediate Bank Details: - 中轉銀行資料

Account Name 賬戶名稱

Bank Name 銀行名稱

Branch Name 分行名稱

Bank Code / SWIFT 收款銀行代號

Account Number 賬戶號碼

Other Information 其他資料

PLEASE SIGN AND RETURN TO US 請於簽署後交回本公司

Signature
簽署

Date
日期
